

TRANSLATION

SOURCE: https://www.temryuk.ru/administratsiya/munitsipalnye-pravovye-akty/2014-god/files/postan_2109_11112014.doc

[Resolution No. 2109 of 11 November 2014]

Concerning public hearings on the environmental impact assessment materials with regard to the Construction of the Electric Power Supply Bridge “Russian Federation – Crimean Peninsula”, Cable Crossing across the Kerch Strait

Based on Application No. 5-G34-04-461/2737 of 6 October 2014 by [redacted], Director of Yuzhenergosetproekt (Yuzhenergosetproekt OJSC), and in compliance with the Regulations on the Environmental Impact Assessment of the Proposed Economic and Other Activity in the Russian Federation as approved by Order No. 372 of 16 May 2000 “On Approving the Regulations on the Environmental Impact Assessment of the Proposed Economic and Other Activity in the Russian Federation”, of the State Committee for Environmental Protection of the Russian Federation, and seeking to establish a procedure for holding public hearings on the environmental impact assessment materials with regard to the Construction of the Electric Power Supply Bridge “Russian Federation – Crimean Peninsula”, Cable Crossing across the Kerch Strait, I hereby order:

1. to schedule the public hearings on the environmental impact assessment materials with regard to the Construction of the Electric Power Supply Bridge “Russian Federation – Crimean Peninsula”, Cable Crossing across the Kerch Strait to take place on 24 November 2014 at 03:00 pm at 22 Lenina Street, Stanitsa of Zaporozhskaya, Temryuk District (town hall of the Zaporozhskoye rural settlement).

2. to recommend that Yuzhenergosetproekt OJSC ensure that the public review the environmental impact assessment materials with regard to the Construction of the Electric Power Supply Bridge “Russian Federation – Crimean Peninsula”, Cable Crossing across the Kerch Strait.

3. that Yuzhenergosetproekt OJSC is to publish a notice of the time and venue of the public hearings in mass media.

Page 2

4. that the costs of organising and holding the public hearings on the environmental impact assessment materials with regard to the Construction of the Electric Power Supply Bridge “Russian Federation – Crimean Peninsula”, Cable Crossing across the Kerch Strait be financed at the expense of Yuzhenergosetproekt OJSC.

5. to approve the composition of a committee to organise the public hearings on the

environmental impact assessment materials with regard to the Construction of the Electric Power Supply Bridge “Russian Federation – Crimean Peninsula”, Cable Crossing across the Kerch Strait (Annex 1).

6. to approve the composition of a working group to consider proposals and hold the public hearings on the environmental impact assessment materials with regard to the Construction of the Electric Power Supply Bridge “Russian Federation – Crimean Peninsula”, Cable Crossing across the Kerch Strait (Annex 2).

7. to approve the procedure for considering proposals from the public and its participation in the hearings on the environmental impact assessment materials with regard to the Construction of the Electric Power Supply Bridge “Russian Federation – Crimean Peninsula”, Cable Crossing across the Kerch Strait (Annex 3).

8. that the Information Development Unit ([redacted]) is to publish this order in mass media.

9. to entrust [redacted], Deputy Head of the Temryuk District Municipality, with supervision over the implementation of this order.

10. that this order comes into effect on the day of its publication.

Acting Head of the Temryuk District Municipality

[redacted]

Page intentionally left blank

**О проведении общественных слушаний по
материалам оценки воздействия на окружающую среду по титулу:
«Сооружение электросетевого Энергомоста Российская Федерация –
полуостров Крым»,
объект «Кабельный переход через Керченский пролив»**

На основании обращения директора открытого акционерного общества «Южэнергосетьпроект» (далее – ОАО «Южэнергосетьпроект») [REDACTED] от 6 октября 2014 года № 5-Г34-04-461/2737, в соответствии с Положением об оценке воздействия намечаемой хозяйственной и иной деятельности на окружающую среду в Российской Федерации, утвержденным приказом Госкомэкологии Российской Федерации от 16 мая 2000 года № 372 «Об утверждении Положения об оценке воздействия намечаемой хозяйственной и иной деятельности на окружающую среду в Российской Федерации», в целях определения порядка проведения общественных слушаний по материалам оценки воздействия на окружающую среду по титулу: «Сооружение электросетевого Энергомоста Российская Федерация – полуостров Крым», объект «Кабельный переход через Керченский пролив», постановлю:

1. Назначить дату проведения общественных слушаний по материалам оценки воздействия на окружающую среду по титулу: «Сооружение электросетевого Энергомоста Российской Федерации – полуостров Крым», объект «Кабельный переход через Керченский пролив», на 24 ноября 2014 года в 15:00 часов по адресу: Темрюкский район, ст-ца Запорожская, ул. Ленина, д. 22 (здание администрации Запорожского сельского поселения).

2. Рекомендовать ОАО «Южэнергосетьпроект» обеспечить ознакомление общественности с материалами оценки воздействия на окружающую среду по титулу: «Сооружение электросетевого Энергомоста Российской Федерации – полуостров Крым», объект «Кабельный переход через Керченский пролив».

3. ОАО «Южэнергосетьпроект» опубликовать в средствах массовой информации извещение о времени и месте проведения общественных слушаний.

4. Финансирование расходов, связанных с организацией и проведением общественных слушаний по материалам оценки воздействия на окружающую среду по титулу: «Сооружение электросетевого Энергомоста Российской Федерации – полуостров Крым», объект «Кабельный переход через Керченский пролив», осуществить за счет ОАО «Южэнергосетьпроект».

5. Утвердить состав оргкомитета по проведению общественных слушаний по материалам оценки воздействия на окружающую среду по титулу: «Сооружение электросетевого Энергомоста Российской Федерации – полуостров Крым», объект «Кабельный переход через Керченский пролив» (приложение № 1).

6. Утвердить состав рабочей группы по учету предложений и проведению общественных слушаний по материалам оценки воздействия на окружающую среду по титулу: «Сооружение электросетевого Энергомоста Российской Федерации – полуостров Крым», объект «Кабельный переход через Керченский пролив» (приложение № 2).

7. Утвердить порядок учета предложений и участия граждан в обсуждении по материалам оценки воздействия на окружающую среду по титулу: «Сооружение электросетевого Энергомоста Российской Федерации – полуостров Крым», объект «Кабельный переход через Керченский пролив» (приложение № 3).

8. Отделу информатизации (████████) опубликовать настоящее постановление в средствах массовой информации.

9. Контроль за выполнением настоящего постановления возложить на заместителя главы муниципального образования Темрюкский район
████████

10. Постановление вступает в силу со дня его опубликования.

Исполняющий обязанности
главы муниципального образования
Темрюкский район
████████